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Izvajanje večjih investicij v občini Zavrč
Na osnovi Drugega javnega razpisa za 
prednostno usmeritev »Razvoj obmejnih 
območij s Hrvaško« v okviru Operativnega 
programa krepitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobj e2007-2013, razvoj ne 
prioritete »Razvoj regij«, je občina Zavrč 
pridobila nepovratna sredstva za naslednje 
operacije:
1. Za »Preplastitev LC 483010 Zavrč- 
Turški vrh se je odobrilo sofinanciranje 
v višini 236.6806, oziroma največ 100% 
upravičenih stroškov operacije. Operacijo 
delno financira Evropska unija, in sicer iz 
Evropskega sklada za regionalni razvoj. 
Operacija se izvaja v okviru Operativnega 
programa krepitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobje 2007-2013, 
razvojne prioritete: »Razvoj regij«;
prednostne usmeritve »Razvoj obmejnih 
območij s Hrvaško«.
V skladu s sklepom Službe Vlade RS 
za lokalno samoupravo in regionalno 
politiko, so nepovratna sredstva v deležu 
85% namenska sredstva Evropskega 
sklada za regionalni razvoj , opredeljena 
v Operativnem programu krepitve 
regionalnih razvojnih potencialov za 
obdobje 2007-2013, razvojna prioriteta 
»Razvoj regij«, prednostna usmeritev 
»Razvoj obmejnih območij s Hrvaško« ( 
na proračunski postavki SVLR št. 7618 
Razvoj regij- prometna infrastruktura-
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EU-07-13), v deležu 15% pa namenska 
sredstva Proračuna Republike Slovenije 
( na proračunski postavki SVLR št. 7625 
Razvoj regij- prometna infrastruktura- 
07- 13- slovenska udeležba). Z njimi se 
lahko sofinancira največ 100% celotnih 
upravičenih javnih izdatkov operacije 
za upravičene stroške operacije. Celotna 
vrednost operacije znaša 284.016,006. 
Operacija se bo pričela izvajati v letu 2008 
in se bo zaključila leta 2009.
2. Za »Ureditev dostopa do turističnega 
objekta Dve lipi in naselja Korenjak« seje 
odobrilo sofinanciranje v višini 313.7956, 
oziroma največ 100% upravičenih stroškov 
operacije. Operacijo delno financira 
Evropska unija, in sicer iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj. Operacija se 
izvaja v okviru Operativnega programa 
krepitve regionalnih razvojnih potencialov 
za obdobje 2007-2013, razvojne prioritete: 
»Razvoj regij«; prednostne usmeritve 
»Razvoj obmejnih območij s Hrvaško«.
V skladu s sklepom Službe Vlade RS 
za lokalno samoupravo in regionalno

Naložba v vašo prihodnost
Operacijo delno financira Evropska unija
Evropski sklad za regionalni razvoj

politiko, so nepovratna sredstva v deležu 
85% namenska sredstva Evropskega 
sklada za regionalni razvoj , opredeljena 
v Operativnem programu krepitve 
regionalnih razvojnih potencialov za 
obdobje 2007-2013, razvojna prioriteta 
»Razvoj regij«, prednostna usmeritev 
»Razvoj obmejnih območij s Hrvaško« ( 
na proračunski postavki SVLR št. 7618 
Razvoj regij- prometna infrastruktura- 
EU-07-13), v deležu 15% pa namenska 
sredstva Proračuna Republike Slovenije 
( na proračunski postavki SVLR št. 7625 
Razvoj regij- prometna infrastruktura- 
07- 13- slovenska udeležba). Z njimi se 
lahko sofinancira največ 100% celotnih 
upravičenih javnih izdatkov operacije za 
upravičene stroške operacije.
Operacija se bo pričela izvajati leta 2008 
in se bo zaključila v letu 2010. V letu 
2008 in 2009 se bo pripravila projektna 
dokumentacija, v letu 2010 pa se bo izvedla 
preplastitev. Celotna vrednost operacije 
znaša 372.414,006.

Izvedba operacije » Fekalna kanalizacija Zavrč«
Na osnovi prvega javnega razpisa za pred

nostno usmeritev »Regionalni razvojni pro
grami« v okviru OP krepitve regionalnih raz
vojnih potencialov za obdobje 2007-2013, 
razvojne prioritete »Razvoj regij« je občina 
Zavrč za operacijo Fekalna kanalizacija Zavrč 
uspela pridobiti sredstva v skupni višini 
418.563,006.
Operacija »Fekalna kanalizacija Zavrč« je 

delno financirana iz EU in sicer iz Evrop
skega sklada za regionalni razvoj. Operacija 
se izvaja v okviru Operativnega programa

Naložba v vašo prihodnost
Operacijo delno financira Evropska unija
Evropski sklad za regionalni razvoj

krepitve regionalnih razvojnih potencialov 
za obdobje 2007-2013, razvojne prioritete 
»Razvoj regij«. Delež sofinanciranja je največ 
v višini 85% upravičenih stroškov.
Operacija se izvaja v naselju Zavrč. Pričela 

se je izvajati v letu 2008 in se bo zaključila 
leta 2009.
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Uvodne besede

Spoštovane občanke in občani.

Z Dober denom se vam oglašamo le nekaj dni potem, ko se je v občini Zavrč zaključilo 
praznovanje že 12. občinskega praznika. Tudi letošnji je bil nekaj posebnega, morda 
tudi zato, ker so se prvič v velikem številu zbrali člani vseh društev, ki uspešno delajo v 
občini, ne gre pa spregledati še drugih športnih in kulturnih dogodkov, tradicionalnega 
žegnanja na praznik Marijinega vnebovzetja pri Devici Mariji in nenazadnje osrednje 
občinske proslave.

Župan Miran Vuk je bil kratek in jasen v svojem nagovoru, predstavil je prednostne 
naloge občine v prihodnje in pohvalil delo svojih sodelavcev. Ob tem pa izrazil zado
voljstvo, da v občini še živijo in delajo taki ljudje, ki si za svoje delo in trud zaslužijo tudi 
priznanje. Vsem letošnjim dobitnikom občinskih priznanj še enkrat iskrena čestitka.

V Halozah, med završkimi griči, pa je v teh dneh še posebej lepo. Čas počitnic in dopu
stov se resda počasi zaključuje, vse bliže je tudi novo šolsko leto, narava pa je odeta v čudovite barve. Klo
potci že oznanjajo, da je grozdje pričelo zoreti in da je letošnja, morda ne tako obilna in kvalitetna trgatev 
vse bliže. To pa pomeni, da se bomo kmalu spet veseli skupaj; pod klopotci, v vinogradih, vinskih kleteh, 
sadovnjakih in na poljih, naravi pa se bomo lahko spet zahvalili za dobro letino. Četudi toča in močan 
naliv Zavrču in okolici nista prizanesla, pa je na pragu jeseni zdaj spet vse na starih tirnicah. Narava si je 
opomogla, občani, ki so utrpeli škodo, pa verjetno neljubih dogodkov ne bodo pozabili kar tako.

Vsem, ki ste te dni še na dopustu, želim prijetne in kar najbolj sončne dni, počitnikarjem pa septembra 
dober začetek v novem šolskem letu, ki naj bo varno, predvsem pa odlično.

Uredniški odbor Dober den se letos oglasi še enkrat, v prazničnem decembru.

Vse lepo vam želim!

Tatjana Mohorko s sodelavci

Spoštovane občanke in občani Zavrča

Veliko truda je bilo vloženega, da se podeželje razvija bolj kot kdajkoli prej in skupaj lahko pokažemo, 
kako ponosni smo, da živimo v teh krajih. Cestni odseki dobivajo asfaltno prevleko, gradi se kanalizacija, 
prostorsko se ureja industrijska cona, razvija se turistična infrastruktura in turistična ponudba v občini 
Zavrč. Finančni učinki novega zakona o financiranju občin. Za občino Zavrč je indeks pokazal rast 149 
točk, kar pomeni 345.743 evre več, glede na primerno porabo iz leta 2006.
Ob ugotavljanju pozitivnih rezultatov ne gre prezreti dejstva uspešnega sodelovanje poslanca DZ z 

županom občine Zavrč, s svetniki občinskega sveta in z občinsko upravo, ki jo vodi direktorica Irena 
Rimele. Dobrega sodelovanja si želim tudi v prihodnje, saj je dobro sodelovanje garancija pospešenega 
razvoja male a prikupne obmejne občine Zavrč.
Iskrene čestitke vsem, ki skrbite za razvoj in napredek na številnih področjih družbenega in društvenega 

življenja. Lepo praznovanje vsem občankam in občanom občine Zavrč.

Branko Marinič ,
(vaš) poslanec DZ RS

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in Lidija 
Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec s. p.. 

Tisk: Grafis Rače. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč, 
Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 500

izvodov, ki jih prejmejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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Pogovor z županom Miranom Vukom ob 12. občinskem prazniku

Na osrednji prireditvi ob občinskem praz
niku je župan Miran Vuk na kratko strnil 
tudi vse pomembnejše dogodke in naložbe, 
ki so zaznamovale delo in življenje obči
ne Zavrč v preteklih mesecih. Bilo jih je 
kar nekaj, morda ne toliko odmevnih, a 
vendarle vrednih omembe, za kar pa so se 
trudili v občinski upravi, svetu občine, v 
društvih, v veliko pomoč pa je bil završki 
občini tudi poslanec DZ Branko Marinič, 
s katerim je župan Vuk ves čas zelo dobro 
sodeloval.
Župan Miran Vuk je najprej orisal doga

janje na področju razvoja, investicij in med 
drugim povedal: "Od lanskega do letošnjega 
praznika smo predvsem delali na več pro
jektih, dosežki tega dela pa bodo lahko vidni 
že v letu 2009 in 2010. Ob tem pa lahko 
povem, da smo bili uspešni tudi pri prido
bivanju sredstev iz evropskega sklada, kar 
pa zdaj že vlagamo v ureditev komunalne 
infrastrukture. Modernizirali bomo cesto 
v Drenovcu do mejnega prehoda, cesto na 
Turški Vrh in cesto proti gostinskemu lokalu 
Dve lipi, na meji s Hrvaško, veliko sredstev 
pa želimo v prihodnje vlagati v izgradnjo 
kanalizacijskega sistema. To je projekt, ki 
bo po prvih izračunih stal blizu tri milijone 
evrov in ga želimo uresničiti v prihodnjih 
treh, štirih letih, skratka to so naše osrednje 
investicije in cilji, ki smo jih pripravili v 
občinski upravi.
Pred časom smo v javnosti veliko slišali, da 

je bila prav završka občina znova uspešna 
pri pridobivanju sredstev iz Evropske uni
je, predvsem v kandidaturi za namenska 
sredstva za urejanje infrastrukture ob meji 
s Hrvaško. Kakšna pa je vaša ocena o pri
dobivanju prej omenjenih sredstev?
Župan Miran Vuk: »Vesel sem, da nam tudi 

po tej poti uspeva. Nazadnje smo pridobili 
del sredstev, ki jih bomo namensko uporabili 
za investicijo — modernizacijo ceste, ki vodi 
do meje s Hrvaško. Ob tem želim poudariti, 
da je bilo ob pripravi projekta opravljenega 
veliko dela, da smo potrebovali ogromno 
soglasij iz obeh strani, torej tudi od sose
dov Hrvatov. Če bo šlo vse po načrtih, bo 
cesta izgrajena in urejena že letos jeseni. V 
občinski upravi pa se skupaj še z nekaterimi 
sodelavci trudimo naprej, v pridobivanju že 
novih evropskih sredstev, ki jih potrebujemo 
za sofinanciranje že mnogih drugih začrtanih 
nalog. Želimo namreč izkoristiti čim več pri
ložnosti, ki jih v tem trenutku ponuja EU, 
največ sredstev pa še zmeraj potrebujemo za 
urejanje komunalne infrastrukture, sicer pa 
sem prepričan, da se bodo rezultati sedanjega 
dela in nasploh truda poznali že čez nekaj
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Župan v družbi gostov, sodelavcev in občanov na osrednji prireditvi ...

Ob prazniku so odprli tudi modernizirano cesto v Pestikah (odsek Bratuša - Slameršek).

let.«
Kako daleč pa ste v občini z ureditvi

jo industrijske cone v neposredni bližini 
novega mejnega prehoda, o tem se namreč 
v zadnjem času več ne govori veliko. Bo 
načrtovani industrijski kompleks sploh 
kdaj zaživeli
Župan Miran Vuk: »Lokacija je že nekaj 

časa znana, zdaj je sicer manjša, kot je bilo 
predvideno, to pa zato, ker je del območja 
zdaj pod novi mejni prehod. V bistvu pa zdaj 
samo še čakamo potencialne investitorje, ki 
so zainteresirani za katero od gospodarskih 
dejavnosti v bodoči coni. Ravno v tem

času pa že urejamo sistem kanalizacije na 
območju, kjer bo nekoč prav gotovo zaživela 
industrijska cona in bo bodočim investitor
jem lažje.«
Kaj pa ostali dogodki, nasploh življenje 
in delo v občini? Marsikaj se je dogajalo, 
slišalo, tudi na področju športa ...
Župan Miran Vuk: »Povsod je bilo pestro, 

delavno in ustvarjalno, tudi v športu, v 
nogometnem klubu Zavrč. O tej temi sem 
že veliko govoril, zato se ne bi ponavljal. Naš 
klub zdaj spet igra v tretji slovenski nogo
metni ligi in tako smo se odločili, za tem 
stojim tudi kot župan, ker mislim, da je tako
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Župan Miran Vuk: »Zadovoljen sem z oprav
ljenim delom ...«

najbolje. Delavna pa so bila vsa naša društva, 
ki se posebej predstavljajo tudi ob občinskem 
prazniku. Zelo sem zadovoljen, da je še 
zmeraj veliko naših občank in občanov, ki so 
pripravljeni delati prostovoljno in se trudijo 
po najboljših močeh.«
Občinski praznik je ena od priložnosti, ko 

se z občani in občankami srečate v velikem 
številu. Bo letos kaj drugače in kakšna so 
nasploh vaša pričakovanja le nekaj dni 
pred osrednjo občinsko slovesnostjo?
Župan Miran Vuk: »Tudi letos ne bo nič 

drugače kot prejšnja leta. Občankam in

občanom želim ob občinskem prazniku 
predstaviti dosedanje opravljeno delo, dosež
ke v razvoju, hkrati pa tudi nove naloge, 
cilje, ki smo si jih zastavili v vodstvu občine. 
Občinski praznik je zame in za moje sodelav
ce na nek način tudi inventura opravljenega 
dela. Delali smo dobro, uspešno in trudimo 
se naprej, moja ocena dosedanjega dela je 
dobra in sem zadovoljen. Občinski praznik 
pa bo namenjen predvsem druženju in vese
lju, ki ga privoščim vsem našim občanom in 
občankam.«
Občinski praznik pa je tudi priložnost, 

ko se posameznikom in organizacijam v 
občini lahko z zahvalo in priznanjem

zahvalite za opravljeno delo, dobro sodelo
vanje z lokalno skupnostjo. A je težko po 
nekaj letih v majhni občini, kot je završka, 
najti prizadevne in aktivne občane, ki si 
občinsko priznanje res zaslužijo?
Župan Miran Vuk: »Ni jih težko najti, 

imamo veliko takih občanov, ki si priznanje 
zaslužijo vedno znova. Ponosen sem na vse 
tiste, ki s svojimi požrtvovalnimi humanitar
nimi in nasploh dobrimi deli dajejo dober 
zgled tudi drugim v občini. Vsem letošnjim 
nagrajencem in dobitnikom občinskih pri
znanj pa iskrena čestitka in želja, da so na tej 
svoji poti še naprej uspešni in zadovoljni.«

TM

Minimaturanti na obisku pri županu Miranu Vuku

Angela Ivančič - dobitnica priznanja Občine Zavrč

Rejnici, gospe Angeli Ivančič, je župan 
občine Zavrč Miran Vuk občinsko priznanje 
podelil za opravljanje rejniške dejavnosti. 
Stari modreci pravijo, da so besede lahko le 

približek bistva.
Tako moje besede ne morejo povedati bistva 

veličine te žene, matere, rejnice — gospe 
Angele Ivančič, ki je v svojo družino znala 
sprejeti tudi otroke, ki jih je življenje na nek 
način zaznamovalo.
Gospa Angela je najprej opravljala pomoč 

na domu. Ob opravljanju tega dela je spo
znala otroke, ki so pomoči potrebni, zato se 
je pred sedmimi leti odločila postati rejnica. 
Odprla je svoje bogato materinsko srce. 
Znala in zmogla je sprejeti otroke, ki so zrasli 
pod drugim srcem. Ponudila jim je roko 
topline, iskreno ljubezen, prijazno besedo 
in razumevanje. Tem otrokom je dajala in Župan z nagrajenko, rejnico Angelo Ivančič

še daje vse tisto, kar drugim dajejo starši. Ti 
otroci bi se lahko v življenju izgubili, če jim 
ne bi nudila prijaznega doma in če jim ne bi 
znala nadomestiti staršev.
Otroci razumejo več, kot jim odrasli lahko 

razložimo. Zato bi o Vas, spoštovana ga. 
Angela, najlažje povedali vse ti otroci, za 
katere ste skrbeli oziroma še skrbite — seveda, 
če bi to zmogli in znali. Vi v njihovih očeh 
zagotovo opazite odsev — velik odsev njihove 
neizmerne hvaležnosti in zadovoljstva.
Počutijo se vaši, saj ste Vi njihova čuteča 

mama, ki jim prisluhne in jih razume.
Ostanite za vedno njihova mama in skupaj 

doživite še veliko radosti in veselja.
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Ivan Korpar - dobitnik priznanja Občine Zavrč
Gospodu Ivanu Korparju je župan občine 

Zavrč Miran Vuk občinsko priznanje podelil 
predvsem za požrtvovalno in dolgoletno delo 
na humanitarnem področju.
Ivan Korpar je v gasilsko organizacijo vstopil 

leta 1981. Ob vstopu v prostovoljno gasilsko 
društvo Zavrč je opravil izpit za izprašanega 
gasilca. Zaradi svoje požrtvovalnosti in pri
pravljenosti sodelovanja in pomoči drugim 
je leta 1985 prevzel delo podpoveljnika in 
ga opravljal do leta 1988. Bil je tudi eden od 
ustanoviteljev gasilske trojke v Hrastovcu.
V letu 1986 si je pridobil čin nižjega gasil

skega častnika, leta 1992 pa je napredoval v 
čin nižjega gasilskega častnika I. stopnje.

Ivan Korpar, dobitnik praznanja občine Zavrč

Svojo pripadnost društvu je gospod Korpar 
ohranil vse do današnjega dne. Kljub temu 
da ima že dve leti veteranskega staža, deluje

še vedno kot najstarejši aktivni član društva. 
Se vedno sodeluje v mirnih in alarmiranih 
požarnih akcijah kakor tudi na vseh ostalih 
prireditvah, ki se odvijajo v okviru društva. 
Svoje znanje in izkušnje prenaša na mlajše 
člane ter skrbi za dobre odnose, kar daje 
pozitiven pečat društvu.
Z osebnim pojmovanjem nujnosti delo

vanja sistema požarne varnosti je vedno z 
aktivnostmi in posebno skrbjo zastopal tako 
interese naše lokalne skupnosti kot vseh 
njenih občanov.
Ob določenih nepredvidenih naravnih 

nesrečah ali drugih dogodkih je še vedno pri
pravljen ponuditi tudi svojo osebno pomoč.

Čebelarsko društvo Zavrč - prejemnik priznanja Občine Zavrč

Članom Čebelarskega društva Zavrč je 
župan občine Zavrč Miran Vuk priznanje 
Občine Zavrč podelil za zasluge na področju 
varstva okolja, skrbi in ohranjanja sožitja z 
naravo.
Čebelarsko društvo Zavrč se že več let 

vestno trudi za to veliko, lahko bi rekli tudi 
ekološko, humanitarno delo z vzrejo in hkra
ti nego čebel, ki skrbijo za zdravo in dobro 
počutje ljudi in vse narave — ekosistema, ki je 
za slehernega človeka izredno pomemben.
Stalna in sprotna skrb za čebele je veliko člo

veško delo, ki posega v dobrobit naravnega 
okolja in nadaljnjega razvoja človeštva.
S stalnim in vestnim delom si to priznanje 

čebelarsko društvo prav gotovo zasluži.
Redno izobraževanje, udeležba na raznih 

strokovnih seminarjih in razstavah pa daje 
društvu še močnejši in trdnejši položaj.
Prav v tem času je zelo pomembno, da se ta

panoga delovanja nagradi, saj se v življenju marljivih, delovnih in prepotrebnih drobnih 
čebel godijo čudne stvari. Morda pa bo čebelic, ki so potrebne v našem človeškem 
tudi podelitev takšnega priznanja vsaj delno življenju, 
vplivala na boljši odnos do teh naših malih,

Župan in člani občinskega sveta so se sestali 
v juniju in juliju. Tako je občinski svet 
junija najprej prisluhnil in obravnaval letno 
poročilo o delu Knjižnice Ivana Potrča Ptuj, 
potrjena je bila predinvesticijska zasnova in 
investicijski program za gradnjo Osnovne 
šole dr. Ljudevita Pivka Ptuj, nadalje je 
občinski svet imenoval nova dva člana v Svet 
zavoda Osnovne šole Cirkulane-Zavrč. Ker 
se je datum praznovanja v naši občini blisko
vito približeval, je morala biti točka občin
ski praznik dokaj izčrpna in konstruktivna. 
Nadalje je beseda tekla o posvetovalnem

S sej občinskega sveta

referendumu o območjih in imenih pokrajin 
v Sloveniji.
Na naslednji seji, ki je potekala 22. junija, 

se je obravnavalo 12 točk dnevnega reda. Z 
velikim veseljem so člani občinskega sveta 
potrdili Odlok o spremembah in dopol
nitvah prostorskih sestavin dolgoročnega in 
srednjeročnega družbenega plana za območje 
občine Zavrč — spremembe in dopolnitve 
2007, saj bo s tem omogočen pričetek 
izgradnje nove trgovine Haložanka. Podano 
je bilo soglasje k povišanju normativa v 
Vrtcu Zavrč. Nekoliko več pozornosti je

bilo ob obravnavanju polletne realizacije 
januar—junij 2008. Za rast cen življenjskih 
potrebščin se je s sklepom občinskega sveta 
povečala najemnina za grobni prostor na 
pokopališču v Zavrču. Kot zadnja točka 
dnevnega reda je bila obravnavana točka 
zaprtja poslovalnice Nove Kreditne ban
ke Maribor. Po konstruktivni razpravi je 
občinski svet sprejel sklep, da se predstavniki 
občine in vodstvo NKB Maribor sestane čim 
prej na sestanku in preučijo možnosti, da 
poslovalnica ostane v občini.

Občinska uprava

£><D££=/? <b&zN



Avgust - Veliki srpan 2008 Stran 7

Nagrajeni završki 
vinarji

Turistično društvo Zavrč je že v aprilu 
organiziralo 6. ocenjevanje vin, ki se ga je 
tudi tokrat udeležilo veliko uspešnih vinar
jev. Potem ko so bila vina ocenjena, pa so 
vinogradniki in kletarji prejeli še zaslužena 
priznanja. TD Zavrč jim je priznanja izročilo 
na druženju v petek, 15. avgusta, v završki 
kulturni dvorani.

Prejemnik: sorta št. točk

1. Dušan BRATUŠA, Korenjak 3, Zavrč zvrst 17,68

Dušan BRATUŠA, Korenjak 3, Zavrč rumeni muškat 18,15

Dušan BRATUŠA, Korenjak 3, Zavrč sauvignon 18,18

2. Dušan GAVEZ, Korenjak 11, Zavrč zvrst 16,63

3. Jože TEŽAK, Hrastovec 75, Zavrč zvrst 17,83

4. Martin TETIČKOVIČ, Hrastovec 5a, Zavrč zvrst 17,83

5. Franc BELŠAK, Korenjak 16, Zavrč zvrst 18,13

6. Janko ZAVEC, Pestike 26b, Zavrč zvrst 17,80

7. Robert PUNGRAČIČ, Drenovec 7, Zavrč zvrst 18,00

8. Anton BOSILJ, Korenjak 6a, Zavrč zvrst 17,78

9. Marija SLAMERŠEK, Pestike 2, Zavrč zvrst 17,98

10. Andrej FAJFAR, Korenjak 17, Zavrč laški rizling 18,06

Andrej FAJFAR, Korenjak 17, Zavrč šipon 17,88

Andrej FAJFAR, Korenjak 17, Zavrč zvrst 18,19

11. BELŠAK Lovro, Turški Vrh 50, Zavrč zvrst 17,33

12. Srečko KOTOLENKO, Goričak 34, Zavrč renski rizling 17,75

Srečko KOTOLENKO, Goričak 34, Zavrč sivi pinot 18,05

Srečko KOTOLENKO, Goričak 34, Zavrč laški rizling 17,58

13. Ivan KRAJNC, Pestike 31, Zavrč renski rizling 17,93

14. Štefan KUSERBANJ, Turški Vrh 108, Zavrč šipon 17,85

Štefan KUSERBANJ, Turški Vrh 108, Zavrč chardonnay — jagodni izbor 18,83

Štefan KUSERBANJ, Turški Vrh 108, Zavrč chardonnay - pozna trgatev 18,58

15. Franc KUKEC, Hrastovec 108, Zavrč rumeni muškat 17,85

Franc KUKEC, Hrastovec 108, Zavrč sivi pinot 18,15

Franc KUKEC, Hrastovec 108, Zavrč laški rizling 18,15

16. Mihael FAJFAR, Slatina 2ld, Šmartno ob Paki rumeni muškat 18,03

Mihael FAJFAR, Slatina 21 d, Šmartno ob Paki modro frankinjo 17,60

Mihael FAJFAR, Slatina 21 d, Šmartno ob Paki žametno črnino 17,93

Mihael FAJFAR, Slatina 21 d, Šmartno ob Paki sauvignon 18,25

Mihael FAJFAR, Slatina 21 d, Šmartno ob Paki dišeči traminec 18,45

17. Jože KUGLER, Mali Vrh, Šmartno ob Paki zvrst 17,93

Jože KUGLER, Mali Vrh, Šmartno ob Paki rumeni muškat 18,20

Jože KUGLER, Mali Vrh, Šmartno ob Paki laški rizling 18,11

18. Jože KOVAČIČ, Mali Vrh, Šmartno ob Paki ranfol 18,00

Jože KOVAČIČ, Mali Vrh, Šmartno ob Paki modro frankinjo 17,70

Jože KOVAČIČ, Mali Vrh, Šmartno ob Paki chardonnay 18,19

19. Ivan VUZEM, Hrastovec 159, Zavrč zvrst 17,55

Ivan VUZEM, Hrastovec 159, Zavrč zvrst 17,53

Ivan VUZEM, Hrastovec 159, Zavrč zvrst 17,90
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V društvu gospodinj Zavrč pripravile tudi bogato praznično razstavo
Ob velikonočnih praznikih in ob materin

skem dnevu smo se gospodinje iz Zavrča 
odločile in s pomočjo našega župana g. 
Mirana Vuka pripravile družaben večer. 
Razstavljale smo vse od prtov, voščilnic, 
aranžmajev, pirhov, narejenih na več nači
nov, kruh, potice, razno drobno pecivo ... 
- vse seveda z velikonočnimi motivi. 
Prikazale smo tudi, kako so gospodinje 

nekoč nosile velikonočna jedila k blagoslovu. 
V veliki okrogli košari brez ročaja je bilo 
položeno svinjsko pleče, ki je predstavljalo 
Jezusovo telo, okrogli beli kruh, ki je pona
zarjal Kristusovo krono, hren, ki je spomin 
na žeblje, s katerimi je bil Jezus pribit na 
križ, pirhi ali kot pravimo pri nas pisanke, 
ki predstavljajo kaplje krvi, zato morajo biti 
rdeče barve. Vse to je skrbno zloženo v koša
ro in pokrito z ličnim doma vezenim prtom, 
ki je bil narejen posebej za to priložnost in se 
je tudi uporabljal samo takrat. Tudi košara 
je bila namenjena samo za »žegenj« in se 
za drugo ni smela uporabljati. Nosile so jo 
ženske s posebnim podstavkom na glavi. Ob 
veliki košari se je vedno pripravila tudi mala 
košarica, v kateri je bilo prav tako vse zlo
ženo kot v veliki, le da je bilo vse manjše. To 
košarico je nesel najmlajši otrok pri hiši, če 
je seveda bil prej dovolj priden. Vse to nam 
je pomagal razložiti naš gospod župnik Jože 
Pasičnjek, za kar smo mu zelo hvaležne.
Vse velikonočne dobrote smo potem tudi 

narezale in ponudile našim obiskovalcem,

Povabilo na nedeljsko kosilo, ki so ga v 
restavraciji ptujske Perutnine pripravile zavr- 
ške gospodinje.

Velikonočna razstava je bila bogata, vredna ogleda.

Ob pomoči spretnih rok so se Zavrčanke na Ptuju odlično znašle. Vse čestitke!

ki smo jih bile zelo vesele in upamo, da niso 
prišli samo zaradi Dražena Zečiča, ampak 
tudi zaradi razstave. Ob res bogato oblože
nih mizah in prijetni družbi ter glasbi smo 
preživele prekrasno popoldne in tako vsaj 
za kratek čas pozabile na vsakdanje skrbi in 
delo.
Članice Društva gospodinj občine Zavrč 

smo s svojimi dobrotami sodelovale tudi na 
majski prireditvi Polka majolka v Zavrču, ki 
pa je bila verjetno zaradi slabe obveščenosti 
slabo obiskana.
Odzvale smo se tudi na prošnjo Planinskega 

društva Ptuj in Planinskega društva Cirku

lane, ki je organiziralo mednarodni pohod 
po Haloški planinski poti od Cirkulan do 
Borla. Potekal je 31. maja in na tem pohodu 
smo gospodinje iz Zavrča sodelovale z dvema 
stojnicama. Ena je bila postavljena pri cerkvi 
sv. Janeza v Gorenjskem Vrhu, druga pa na 
Bimarovem v Hrastovcu. Na stojnicah smo 
ponujale: domači kruh z zaseko in ocvir
ki, slanike, domači bezgov sok ter različna 
peciva. Ker pa je bilo pohodnikov nekje 
okrog 650, je kaj hitro zmanjkovalo vsega, 
da se je bilo treba hitro nekako znajti in na 
koncu smo ugotovile, da smo spet prido
bile eno bogato izkušnjo za v bodoče. Bile

2>(DJ8Sy?
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smo zelo vesele in ponosne, saj smo dobile 
veliko pohval udeležencev iz vseh koncev 
Slovenije, nekaj pa jih je bilo tudi iz tujine, 
nabralo pa se je tudi kar nekaj prostovoljnih 
prispevkov.

Posebna priložnost - kuhanje v 
Perutninčku na Ptuju
V mesecu juliju smo se odločile in se pri

javile na razpis Perutnine Ptuj za kuhanje 
nedeljskih kosil v lokalu Perutninček na

Ptuju. Na naše presenečenje smo prišle kar 
hitro na vrsto in smo to nalogo, po našem 
mnenju, kar uspešno izpeljale. Skuhale smo 
odlično kokošjo juho z domačimi rezanci, 
ocvrtega piščanca s prilogo (pražen krompir, 
riž z zelenjavo), mešano solato, svinjsko 
mrežno pečenko in pečeno kokoš. Za sladico 
smo pripravile sirovo gibanico in gibanico z 
nadevom skute in domačih, letošnjih jabolk. 
Prepričane smo, da smo dobro skuhale, saj 
smo bile kar nekajkrat pohvaljene in tako

upamo, da smo dobro zastopale naše društvo 
izven meja naše občine.
Približuje se naš občinski praznik, zato so 

vse naše priprave usmerjene v ta dogodek 
in veselimo se čim večje udeležbe občank in 
občanov naše občine.

Marija Kokot, 
Društvo gospodinj Zavrč 

Danica Vajda, Jelka Belšak

Na srečanju završkih krvodajalcev odprli tudi knjigo donatorjev
Ob dnevu krvodajalcev, ki ga praznujemo 4. junija vsako leto, smo v soboto, 7. junija, sklicali 1. srečanje krvodajalcev občine Zavrč. 

Organizirali smo piknik na dvorišču PGD Zavrč. Hkrati smo v uvodnem dogajanju opravili redno letno konferenco (v skladu s statutom 
Območnega združenja RK Ptuj) ter izvolili novo vodstvo občinske organizacije. Dosedanja predsednica Vida Miluničje predala predsedniško 

funkcijo Stanku Ivančiču.
Na tej letni konferenci smo tudi odprli Knjigo donatorjev v Občinski organizaciji RK Zavrč in vpisali naše prve donatorje. Za njihove pri

spevke se jim iskreno zahvaljujem. Porabili jih bomo za program humane pomoči. Na letno konferenco in srečanje krvodajalcev, oz. piknik, 
smo povabili vse občinske strukture, predsednike občinskih odborov strank in društev v občini Zavrč - škoda, da je bila njihova udeležba 
tako maloštevilna.
Zato pa so se na srečo in veselje nas vseh odzvali krvodajalci v polnem številu, bilo je veselo in lepo smo se imeli. Sklenili smo, da bomo 

takšna srečanja pripravili tudi v prihodnjih letih.
Vida Milunič, OO RK Zavrč

Završke ljudske pevke s priznanji, pevci Trta pred jubilejem
Srečanje je bilo 31. maja v Zg. Polskavi, 

v organizaciji Javnega sklada za kulturne 
dejavnosti - Območna izpostava Slovenska 
Bistrica. Tudi tam so zelo ubrano zapele ter 
dobile pohvale in priznanje.
Meseca maja so še dvakrat nastopale; v 

Osluševcih, na povabilo Ljudskih pevk iz 
Podgorcev, s katerimi že nekaj let sodeluje
jo. Prav posebej pa so se razveselile vabila 
Osluševskih pevk, ki so praznovale 10-let- 
nico svojega dela ter povabile vse skupine, s 
katerimi rade sodelujejo in pogosto skupaj 
prepevajo.
Upamo in veselimo se, da bomo v nasled

njem mesecu praznovali v društvu 10 let 
delovanja naše skupine Trta, ko bomo lahko 
povabili v naš lep kraj tudi druge skupine in 
prijatelje od drugod.

Vida Milunič, 
predsednica KUD

V KUD Maksa Furjana Zavrč so bile vse organizira Javni sklad RS za kulturne dejav- 
sekcije v tem letu zelo aktivne, posebno še nosti, območna izpostava Ptuj, so se dobro 
ljudske pevke, ki so opravile številne nastope odrezale in se uvrstile na naslednjo stopničko 
doma in tudi v širši okolici. Na januarskem - medobmočno srečanje ljudskih pevcev in 
srečanju ljudskih pevcev in godcev, ki ga godcev.
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Državno orientacijsko tekmovanje
V šolskem letu 2007/08 smo se mladi pla
ninci veliko naučili s področja orientacije. 
Uspešni smo bili na področnih in državnem 
tekmovanju. Na prvem orientacijskem tek
movanju smo bili 8. 3. 2008. Tekmovanje je 
potekalo v Cirkulanah. Na drugem podro
čnem tekmovanju smo bili v Rušah in tam 
smo dosegli prvo mesto. S tem rezultatom 
smo se uvrstili na državno tekmovanje, ki je

letos potekalo v Gorici pri Slivnici. Tja smo 
se v nedeljo, 25. 5., pripeljali z avtobusom. 
Nekaj čez deveto uro smo vzeli liste z vpra
šanji in začeli odgovarjati. To je bil teoretični 
del. Zatem smo se odpravili na pot. Pot je 
bila zahtevna, saj so bile kontrolne točke zelo 
skrite. Na poti smo imeli tudi žive točke, kjer 
smo morali povedati, kako nuditi pones
rečencu prvo pomoč, prepoznati različne

rastline in gore. Bili smo veseli, ko smo prišli 
na cilj. Nato smo se lahko po želji pomerili v 
različnih igrah: odbojka, nogomet, streljanje 
z lokom ... Ko je na cilj prišla še zadnja 
ekipa, so razglasili rezultate. Domov smo 
odhajali nasmejani, saj smo dosegli peto 
mesto v A-skupini.

Katja Stumberger, 5. h

Kolesarski izpit smo opravljali v dveh delih. 
Najprej smo opravljali teoretični del in nato 
še praktični del, ki smo ga opravljali 12. 6. 
2008. Čez šolsko leto smo se učili o pro
metnih znakih in o pravilih na cesti. Da bi 
vsi opravili izpit, smo tudi vadili in preverjali

Kolesarski izpit

svoje znanje preko računalnikov. Na kole
sarskem izpitu sta nam najprej dva policista 
pregledala kolesa in povedala, če je kolo teh
nično brezhibno. Spremljala sta nas gospod 
Janko Lorbek in Franc Kelc. V uvodu nas je 
pozdravila gospa Kristina. Rezultatov smo se

zelo razveselili, saj smo vsi opravili kolesarski 
izpit. Prejeli smo tudi praktična darila. Vsak 
je dobil ogledalo za na kolo. Nato smo se 
poslovili. Ta dan je bil zame nekaj posebnega 
in si ga bom za vedno zapomnila.

Larisa Lorbek, 5. b

Moj prvi polet z letalom

Ob obletnici 1. poleta bratov Rusjan je 
letališče v Mariboru najboljše učence (dva iz 
vsake šole) nagradilo z brezplačnim poletom 
z letalom. Ta čast je doletela tudi mene, saj 
me je Osnovna šola Cirkulane-Zavrč izbrala 
za ta polet.
Seveda sem to nagrado z navdušenjem spre

jel in se zelo veselil 2. rožnika, ki je bil v 
ponedeljek. Tega dne seveda nisem imel 
pouka, saj sem moral biti že zjutraj na leta
lišču v Mariboru.
Ob 8.30 zjutraj je prišla pome učiteljica 

Mirka. Odpravili smo se še v Cirkulane po 
učenca Žana, ki je tudi prejel to nagrado.
Hitro smo prispeli v Maribor na letališče. 

Zagledal sem samo dve letali, ki sta stali na 
pristajalni stezi in takoj sem vedel, da bo 
mogoče tisto prvo letalo, ki je bilo največje, 
naše. Nisem se zmotil. Na letališču je bilo 
veliko učencev, ki so čakali, da bodo poleteli 
z letalom. Nekateri prvič. Čakali smo dolgo, 
saj so bili pred nami upokojenci, ki jih je 
letališče tudi nagradilo s poletom. Nekateri 
so bili potrebni pomoči, zato se je vse skupaj 
malce zavleklo. Končno smo prišli na vrsto 
nagrajeni učenci. Dali so nam karte in odšli 
smo skozi terminal, kjer so nas pregledali. 
Najprej smo počakali, da je letalo pristalo 
in da so se potniki izkrcali. Toda letalu so še 
morali menjati zračnico.
Končno smo prišli na vrsto po dolgem 

čakanju! Vkrcali smo se na veliko potniško 
letalo. 170 potnikov nas je bilo. Pripeli smo

si varnostne pasove in srečno poleteli iz 
Maribora do Ljubljane. Samo pol ure leta 
za takšno relacijo! Sedel sem v drugi vrsti na 
drugem sedežu ob oknu. Vesel sem bil, da 
sem sedel tik ob oknu. Videl sem gozdove, 
travnike, polja, reke ... vse je bilo tako 
majhno kakor majhne pike. Polurni let je 
minil, kot bi mignil in naenkrat smo pristali 
na letališču v Mariboru. Vesel sem, da so 
letališče v Mariboru poimenovali po prvem

slovenskem letalcu Edvardu Rusjanu.
Izkrcali smo se, malce me je zanašalo, a ni 

bilo nič hudega. Bil sem vesel, saj sem se 
prvič peljal z letalom. Kako prijetno doživet
je! To izkušnjo bi še enkrat ponovil, če bi mi 
kdo dal to možnost ... prekrasno, ko letiš z 
letalom. Hvala vsem, ki so mi to omogočili.

Matija Fajfar, 8. b
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Šolski šport - KROS

Doroteja odlična četrta

V Ivančni Gorici pri OŠ Stična je v soboto, 
17. maja, potekalo državno prvenstvo osnov
nih šol v krosu. Udeležilo se ga je blizu tisoč 
osnovnošolcev iz Slovenije. Na krosu je v 
kategoriji učenk 1. 96 nastopila tudi Doroteja 
Domjan, učenka 6. b-razreda OŠ Cirkula- 
ne-Zavrč. Čeprav je imela na startu veliko 
smole, je Doroteja z odličnim tekom osvojila 
4. mesto. Medalja se ji je izmuznila le za las, 
saj je z drugo- in tretjeuvrščeno tekmovalko 
v cilj pritekla z ramo ob rami. Vsekakor lep 
uspeh za mlado obetavno športnico, ki je 
letos začela trenirati tek v ptujskem atlet
skem klubu pod vodstvom trenerja Aleša 
Bezjaka. Da Doroteja dosega odlične rezul
tate, gre zahvala najprej njenemu športnemu 
profesorju Mitji Vidoviču, ki jo vzpodbuja in 
nudi strokovno pomoč.
Doroteja, vse čestitke!

Uredniški odbor

Dorotejo s svojim trenerjem.

Planinci PD Haloze na pohod ob polni luni

Planinci PD Haloze vsako leto v mesecu 
juliju ali avgustu organiziramo tradicional
ni pohod ob polni luni in to v počastitev 
praznika Občine Zavrč. Letos je bil to že 
osmi pohod po završkih gričih. Zbrali smo 
se pri Baru Martin Težak v Turškem Vrhu, 
pred tem pa smo se kot PD Haloze - sekcija 
Zavrč predstavili občinstvu v Kulturnem 
domu v Zavrču. Skupino 35. pohodnikov, ki 
so prihajali od blizu in daleč, sta popestrila 
tudi najmlajša pohodnika, ki sta štela komaj 
10 mesecev in 3 leta. Pot nas je vodila skozi 
Korenjak in Pestike. Še preden smo se povz
peli na vrh Korenjaka, nas je večerna vročica 
dodobra izčrpala, tako, da smo se morali 
umakniti v kletne prostore Dušana Bratuša, 
kjer smo se ohladili, odžejali in ob domači 
kulinariki napolnili energije. Noč je bila 
sprva mirna in spokojna, le nočna vročina 
nam je oblivala obraze. Rahel topel vetrc je 
preganjal klopotce in v zraku je bilo čutiti 
neko napetost. Močno se je pooblačilo in 
ugasnilo je še zadnje upanje, da bi nam noč 
razsvetljeval lunin sij. Višje smo se vzpenjali, 
bolj je nekje v daljavi bilo slišati šumenje 
in grmenje. Veter je ponehal, klopotci so 
utihnili in nebo se je od bliska nenadoma 
razsvetilo. Vedeli smo, da moramo pospešiti

korak, kajti ob spustu v dolino proti Tur
škemu Vrhu so nas že dohitele prve kaplje 
dežja, ki pa vzdušja niso pokvarile. Planinci 
smo navajeni na vse vremenske razmere. 
Kljub temu, smo srečno in dobro končali 
brez posledic, ki jih je v neposredni bližini 
nas povzročila naravna ujma. Še bomo hodili

ob polni luni, mogoče nam bo pa prihodnjič 
razsvetljevala pot.

Jožica Bratuša, 
tajnica PD Haloze
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Na šahovskem turnirju 41 tekmovalcev
V počastitev občinskega praznika je 2. avgu

sta potekala v kulturni dvorani že 9. tradi
cionalna šahovska prireditev. Tekmovalo se 
je v pospešenem šahu: v posamični, ekipni 
in mladinski konkurenci. Skupno je bilo 41 
igralcev.
Rezultati: ekipno:

1. Žetale 25 točk
2. Zavrč 24 točk
3. Gorišnica 22 točk
4. Spuhlja 21 točk
5. Ptuj 19,5 točk 

Posamično:
1. Silvo Zajc 7,5 točk
2. Karl Žajdela 7 točk
3. Franjo Lazar 6,5 točk 

Mladinci:
1. Žan Belšak 6 točk
2. Klemen Janžekovič 4,5 točk
3. Tomaž Ličina 4,5 točk

Za dobro organizacijo tekmovanja so bili 
zadolženi: Dragica Kolednik, Roman Bel
šak, Franc Vajda in mednarodni šahovski 
sodnik Boris Žlender. Za prijetno druženje, 
za enkratno vzdušje, postrežbo in »varnost« 
so poskrbeli: Društvo gospodinj Zavrč, har
monikar Martin Tetičkovič in Prostovoljno 
gasilsko društvo Zavrč.
Turnirja se je udeležil tudi podžupan Peter

Kulturno dvorano v Zavrču so za en dan zavzeli šahisti, ki so tudi letošnji turnir posvetili 
občinskemu prazniku. Mnogi odlični završki šahisti pa so tekmovali tudi na 3. mednarodnem 
šahovskem turnirju na Ptuju, ki ga je 11. avgusta obiskal tudi velemojster Garij Kasparov.

Vesenjak, pozdravil je vse navzoče, izre
kel pohvale za prireditev in povedal nekaj 
vzpodbudnih besed, pomagal pri otvoritvi 
ter pri podelitvi priznanj in nagrad. Ugotav

ljam, da občani cenijo takšne prireditve, jih 
podpirajo in tudi obiskujejo.

Martin Majcenovič 
Foto: Belšak

Iz DU Zavrč — Starejši za boljšo kakovost doma

Spoštovane upokojenke, upokojenci ter osta
le občanke in občani.
Po daljši prekinitvi se ponovno oglašamo v 

glasilo Dober den. Vse vas prelepo pozdrav
ljamo in vam želimo trdnega zdravja ter 
veliko dobrega počutja.
Upokojenci smo ob pravem času postorili 

vsa opravila, ki jih po večini opravijo vsa 
društva. Pobrali smo članarino, članarino 
za vzajemno samopomoč, nekateri člani so 
se dodatno zavarovali (kolektivno nezgodno 
zavarovanje) pri Zavarovalnici Maribor. S 
tem poskušamo pomagati sebi ob nesrečah 
kakor tudi svojcem ob najtežjih trenutkih 
— smrti. Tudi v bodoče bomo poskrbeli za 
varnost vseh tistih, ki bodo to želeli — pla
čali članarino in premije zavarovanja. Hvala 
vsem, tudi tistim, ki so s svojimi prispevki 
pomagali pri delovanju našega in vašega dru
štva. Veliko nam pomenijo vaši prispevki.
Pred nami je še ena velika naloga, ki jo 

bomo opravljali v jesenskem času. Naše 
Društvo upokojencev je pristopilo k pro
jektu Starejši za boljšo kakovost življenja na

vasi. Projekt bo zajel vse starejše občanke in 
občane naše občine Zavrč, ki so starejši od 
68 let, ne glede na to, ali so člani Društva 
upokojencev Zavrč. Anketo bomo izvajali 
na domovih določeni člani Društva upoko
jencev Zavrč. Popis bodo opravljali člani, ki 
bodo predhodno opravili tudi tečaj za popi
sovalce. To bodo prostovoljci in prostovoljke. 
Občanke in občane že vnaprej prosimo, da 
naj sprejmejo popisovalce ankete, saj želimo 
z opravljeno anketo pomagati ostarelim in 
še bolj aktivirati socialne delavce na terenu, 
kakor tudi zdravstveno - patronažno službo. 
Menimo, da premalo obiskujejo bolne ali 
socialno šibke občane naše občine Zavrč. Ne 
upirajte se popisati v tej anketi — pomagala 
bo samo nam starejšim, bolnim ali morebiti 
pozabljenim.
Dovolite, da Vam, spoštovane članice in čla

ni našega Društva upokojencev Zavrč, vsem 
občankam in občanom ob koncu zaželim 
veliko dobrega ter iskrene čestitke ob občin
skem prazniku naše občine Zavrč.
Iskrene čestitke ob prazniku občine tudi

županu, podžupanji, podžupanu in svetni
kom občine Zavrč. Enake želje tudi članicam 
Občinske uprave občine Zavrč. Pozdrave 
in čestitke tudi uredništvu časopisa Dober 
den.

Člani in predsednik DU Zavrč
F. Vaupotič
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Dobro obiskani šesti ovčje-kozji bal na Borlu
Člani Društva rejcev drobnice Haloze smo 

na dvorišču gradu Bori organizirali tradici
onalno letno srečanje. Sončna julijska sobota 
je bila nadvse primerna. Številni obiskovalci 
in več kot stočlansko društvo s svojimi dru
žinskimi člani in prijatelji smo bili na že 
šestem ovčje-kozjem balu dobro razpoloženi 
in prešerne volje ni manjkalo.
Celodnevni program smo oblikovali tako, 

da smo celovito predstavili našo dejavnost. 
Kulturni utrip na prireditvi so prispevali KD 
Cirkulane, Ljudski pevci, KDT Klopotec iz 
Leskovca in mlada pevka Sani. Delili smo 
promocijske materiale o reji drobnice in o 
uporabi proizvodov.
Na razstavi živali so si obiskovalci lah

ko ogledali ovce in jagnjeta oplemenjene 
jezersko-solčavske pasme ter koze srnaste in 
burske pasme.
Veliko pozornosti so obiskovalci namenili 

osličkoma, ki ju je na ogled pripeljal naš 
rejec Ivan Ogrizek, mini konjičku iz kmetije Grad Bori in okolica sta zaživela s šestim ovčje-kozjim balom.

In še najboljši - nagrajenci po zaključku tekmovanja s predsednikom društva Jankom 
Lorbekom

Zorec, pastirskim psom Kinološkega društva 
Ptuj in nastopu Konjeniškega kluba Bori. 
Naš član Damjan Drobnič pa je za vse nas 
prikazal striženje ovac.
Na prireditvi smo lahko občudovali in kupi

li izdelke iz ovčje volne gospe Erne Korošec, 
ki se v okviru osebnega dopolnilnega dela 
ukvarja s pletenjem in tkanjem, izdelke naše 
članice Hele Kranjc — Spominek in Halo, 
vinoteke in izdelkov s podeželja. Pokušali 
smo tudi različne kozje sire, sirne namaze in 
skuto kozjerejke Milice Bedrač, tudi gibanice 
Štefke Vidovič.
Sedem ekip, sestavljenih iz članov našega

društva, pa se je pomerilo v kuhanju golaža 
iz mesa drobnice za prehodni pokal, ki so 
ga letos osvojili ekipa Viničarji iz občine 
Videm. V popoldanskem času smo organizi
rali šaljive pastirske igre.

Jedi iz ovčjega in kozjega mesa 
že priljubljene
Ker poskušamo v lokalnem okolju in širše 

spodbuditi zanimanje za vključevanje ovčje
ga in kozjega mesa v prehrano, smo pripravili 
in ponudili pečeno jagnjetino in kozličevino 
ter ovčji golaž, ki ga je za vse obiskovalce in 
člane skuhal gospod Boris Gavez s svojo eki

po. Vsi, ki so si ga privoščili, so se strinjali, da 
je bil zares zelo dober. Druženje se je nadalje
valo ob glasbi, dobri hrani in izbrani haloški 
kapljici do poznega večera. Člani Društva 
rejcev drobnice Haloze pa vas že zdaj vabimo 
na naš sedmi praznik v naslednjem letu.
"Zahvaljujemo se glasbeni skupini Tik tak 

ter pevki Sany in njenim staršem za sodelo
vanje na naši prireditvi. Ker pa so bila za 
organizacijo take prireditve potrebna tudi 
določena sredstva, se zahvaljujemo vsem, ki 
so nam kakorkoli pomagali, da smo lahko 
prireditev uspešno izvedli. Vse ljubitelje živa
li, dobre, hrane in pijače, pa tudi druženja, 
vabim, na naslednji Ovčje-kozji bal, prihod
nje leto. Naš slogan ostaja "Pridite k nam v 
vas, kjer se bo za vas ustavil čas" je zaključil 
predsednik Društva rejcev drobnice Haloze 
Janko Lorbek.

Jelka Zupanič, DRD Haloze 
Foto: Slavko Ranfl
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V nesreči spoznaš prijatelja ...

jjgk #
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Neurje je pri Kokotovih naredilo pravo razdejanje in dobri ljudje so jim pomagali v težkih 
trenutkih.

Letošnje leto smo bili priča večkratnemu 
neurju. Ko spremljamo poročila od drugod,

srečni vzdihujemo, da še pri nas ni bilo 
tako grozno. Vendar nesreča ni prizanesla

nekaterim družinam tudi v Zavrču. Tako 
je ena od poletnih ujm prizadela tudi našo 
družino. Močno nam je poškodovala streho 
stanovanjske hiše in v celoti uničila ostrešje 
gospodarskega poslopja. Ker ob »hudi uri« 
nismo bili doma, pozneje nismo imeli mož
nosti priti do našega dvorišča. A kot sem 
naslovil to zahvalo, v nesreči spoznaš prijate
lja, so nam naši gasilci pri tem pomagali in 
nam odstranili porušena drevesa s ceste, da 
smo lahko prišli do doma. Prizora, ki smo ga 
videli doma, verjetno vsa družina še dolgo ne 
bo pozabila. Bilo je kot v pretresljivem filmu. 
Drevesa so vsevprek ležala po strehi, vejevje 
je skozi okno viselo v hišo, po dvorišču ni 
bilo možno hoditi. Skupaj z našimi gasilci 
smo uspeli odstraniti del porušenih dreves. 
Naslednje jutro so nam na pomoč priskočili 
prijatelji, znanci, sorodniki, sosedje in nam 
pomagali pri sanaciji. Za izkazano pomoč se 
vsem iskreno zahvaljujemo, še posebej pred
sedniku PGD Zavrč g. Antonu Bratušu za 
nesebično in hitro pomoč.

Družina Kokot s Turškega Vrha 
(Matješovi)

Završki gasilci pomagali po neurju

Ob letošnjem občinskem prazniku sta gasilsko društvo in nasploh delo gasilcev predstavila 
predsednik Anton Bratuša in poveljnik Branko Skok.

Konec junija, natančneje 24. junija, se je v 
nočnih urah nad območjem občine Zavrč 
razbesnelo neurje. Gasilci PGD Zavrč so na 
intervencijo izvozili takoj, ko so prejeli obve
stilo o dogodku iz centra za obveščanje.

Zaradi močnih sunkov vetra se je porušil 
lesen steber srednjenapetostnega daljnovoda, 
v neposredni bližini državne meje, cesta v 
smeri Zavrč-Trški Vrh pa je bila tudi zaprta. 
Kot je povedal vodja intervencije in poveljnik

PGD Zavrč Branko Skok, so gasilci odstrani
li ovire in očistili cesto, veliko dela pa jih je 
potem čakalo še v Turškem Vrhu, kjer se je 
na lokalno cesto podrlo prav tako nekaj cest. 
Že takoj naslednji dan so z delom nadalje
vali, saj je obstajal sum, da se v času neurja 
v občini podrlo še več dreves. Intervencija je 
bila potrebna v belskem Vrhu, tudi b Hra
stovcu so domačinu pomagali pri odstranitvi 
podrtega drevesa iz kombiniranega vozila in 
s kmetijske lope. Vodja intervencije Skok je v 
poročilo zapisal, da je bila intervencija konec 
junija uspešna.
Završki gasilci pa so se znova izkazali v noči 

iz 15. na 16. avgust, ko so takoj priskočili 
na pomoč pri odpravljanju posledic hudega 
neurja v Mestni občini Ptuj in še največ v 
občini Hajdina. Pomagali so po najboljših 
močeh, je na osrednji praznični dan v Zavrču 
poudaril poveljnik Branko Skok, ob tej pri
ložnosti pa se je vsem gasilcem za izkazano 
pomoč in humano delo v najtežjih trenutkih 
zahvalil tudi završki župan Miran Vuk.

TM
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Pokušnja letnika 07 in arhivskih vin
Družina Janžekovič je na praznični 15. 

avgust in dan potem za prijatelje, sorodnike 
in ljubitelje dobre vinske kapljice znova pri
pravila dan odprtih vrat. Povabili so jih na 
uživanje čudovitih in opojnih kapljic vina. 
Klet, ki je stara več kot 300 let, je bila znova 

na stežaj odprta za obiskovalce od vsepovsod, 
vse pa so Janžekovičevi, še posebej pa vinarja

oče Konrad in sin Matej, med vinskimi sodi 
zelo razvajali. Letos sta v pokušnjo ponudila 
vina Turčan celotnega letnika 2007 in neka
tera arhivska vina, pa še kakšno presenečenje 
je sledilo.
Janžekovičevi pravijo, da bodo to tradicijo 
seveda nadaljevali, saj je ravno sredi avgusta 
enkratna priložnost, da se srečajo z ljubitelji

in poznavalci njihovih vin, ob takih pri
ložnostih pa jim ponudijo zares najboljše iz 
vinske kleti. Letos so jim ponudili tudi že 
kak zrel grozd, lahko so uživali ob dobrotah 
domačih gospodinj, v naravi, med vinogradi, 
kjer pa je že kazalo, da je trgatev prvih ranih 
sort že zelo blizu.

TM

Završki krvodajalci za humano delo prejeli jubilejne značke

Zahvala završkim krvodajalcem za zvestobo. Jubilejne značke pa jim je podelil novi predsed
nik OO RK Zavrč Stanko Ivančič

Tudi letos, ob občinskem prazniku, so se 
v občinski organizaciji Rdečega križa Zavrč 
odločili, da svojim članom za zvestobo in 
humano delo podelijo jubilejne značke. Sve
čana podelitev je bila dan pred osrednjo 
občinsko proslavo, 15. avgusta, ko je bilo v 
završki kulturni dvorani zanimivo druženje 
društev in prostovoljnih organizacij. Vsem 
krvodajalcem se je za humano pomoč in več
krat darovano kri, ki jo še kako potrebujejo 
za reševanje življenj, zahvalil novi predsed
nik občinske organizacije Stanko Ivančič. 
Branku Ivančiču, ki je kri daroval že več 
kot 60-klat, pa je posebno priznanje izročil 
župan občine Zavrč Miran Vuk na osrednji 
občinski proslavi.

ZNAČKE ZA 5-krat
Tomi CVETKO, Zavrč 9, Zavrč (8 krat), 

Anton FURMAN, Gorenjski Vrh 30, Zavrč 
(5-krat), Smiljan IVANČIČ, Hrastovec 22d, 
Zavrč (19-krat), Dejan KAVKLER, 
Mostečno 19 (6-krat), Sonja MAJCENO
VIČ, Hrastovec 39, Zavrč (11-krat).

Branko Ivančič iz Hrastovca je prejel najvišje 
priznanje - jubilejno značko za kar 60-krat 
darovano kri. Vse čestitke!

ZNAČKE ZA 10-krat
1. Smiljan IVANČIČ, Hrastovec 22d, 

Zavrč (19-krat), Sonja MAJCENO
VIČ, Hrastovec 39, Zavrč (11-krat), Aloj
zija POHOREC, Hrastovec 80c, Zavrč (10- 
krat), Tatjana KRAJNC, Hrastovec 134, 
Zavrč (10-krat).

ZNAČKI ZA 15-krat
1. Smiljan IVANČIČ, Hrastovec 22d, 

Zavrč (19-krat), Brigita LUŽNIK, Hra
stovec 28, Zavrč (15-krat).

ZNAČKA ZA 20-krat
Stanislav ŠKRINJAR, Turški Vrh 14, Zavrč 

(21 -krat).

ZNAČKA IN PLAKETA ZA 25- 
krat
Ivan RIBIČ, Hrastovec 6b, Zavrč (25- 

krat).

ZNAČKI ZA 45-krat
Silvo FURMAN, Gorenjski Vrh 30, Zavrč

(46-krat) in Anton GAVEZ, Korenjak 11, 
Zavrč (47-krat).

ZNAČKA IN PLAKETA ZA 60- 
krat
Branko IVANČIČ, Hrastovec 73, Zavrč 

(63-krat).

Foto: TM
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Utrinki s praznovanja občinskega praznika


